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Protokół Nr 13/11 

z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania 

w dniu 4 listopada 2011r. 

 

 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według załączonej 

listy obecności. 

 

Posiedzenie trwało od godziny 13.00 do godziny 13.50. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 12/11 z dnia 24 października 2011 roku z posiedzenia 

Komisji Budżetu Finansów i Planowania. 

4. Omówienie materiałów na X Sesję Rady Miejskiej w Łabiszynie. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad.  

 

Do punktu 1 

 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych  

i zaproszonych gości. 

 

 

Do punktu 2 

       

Przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu 3 

     

  Protokół Nr 12/11 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania został 

przyjęty jednogłośnie. 
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Do punktu 4 

 

 Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond powiedział, że na ostatnim posiedzeniu 

Komisji Budżetu omówione zostały wskaźniki ministerialne do budżetu na 2012 rok oraz 

propozycje wysokości podatków. Ma to swoje odzwierciedlenie w projektach uchwał. 

Następnie, Przewodniczący oddał głos panu Jackowi  Idzi Kaczmarkowi. 

 Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek podkreślił wyjątkowośd najbliższej Sesji 

Rady Miejskiej, która dotyczy przede wszystkim podatków.  

 Burmistrz przypomniał członkom Komisji Budżetu, że wysokośd podatku rolnego 

opracowuje się na podstawie komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, który w 

tym roku ogłosił podstawę jako 74.18 złotego za jeden kwintal. Na poprzednim spotkaniu 

ustalono, że w Gminie Łabiszyn podatek ten zostanie obniżony do kwoty 48 złotych za jeden 

kwintal. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 Drugi projekt uchwały dotyczy wysokości opłaty targowej. Gmina Łabiszyn nie osiąga 

z tego tytułu dużej kwoty, ponieważ jest to wpływ do budżetu na poziomie 1000 złotych 

rocznie. Burmistrz Łabiszyna oświadczył, że podatki zostały podniesione według wskaźnika 

ministerialnego o 4,2%.  

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond zaproponował poprawki redakcyjne           

(zgodnie z zasadami technik prawodawczych) do projektu uchwały dotyczące np. sposób 

wpisywania daty, układu paragrafów,  ustępów i punktów . Poprawki zostaną wprowadzone.  

Kolejny projekt uchwały dotyczy podatku od nieruchomości. Z tych podatków są 

największe wpływy do budżetu Gminy. Tabele wyliczeniowe dotyczące stawek tego podatku 

za rok 2011 i 2012 stanowią załącznik do niniejszego protokołu. W tym przypadku również 

został zastosowany wskaźnik 4,2%. Wzrost podatku od osób fizycznych to w sumie 43.119,62 

złotego, a od osób prawnych 20.985 złotych. Przewodniczący Komisji zaproponował 

poprawki redakcyjne. Zostaną one wprowadzone do projektu uchwały.  

Podatek od środków transportu został analogicznie podniesiony o wskaźnik 4.2%. W 

zależności od różnorodności pojazdów, wysokośd tego podatku się różni. Trudno też określid 

jego wymiar, ponieważ znaczenie mają kupna i sprzedaże pojazdów. Najprawdopodobniej 

jest to wymiar 150.000 złotych. Na prośbę Przewodniczącego Komisji do projektu uchwały 

wprowadzone zostaną poprawki redakcyjne.  

Kolejna uchwała dotyczy  określenia wzorów formularzy i deklaracji podatkowych. 

Dokonano poprawek redakcyjnych projektu uchwały.  

Radny Henryk Buczkowski zapytał o podatek dotyczący psów. Burmistrz 

odpowiedział, że Gmina nie wprowadza tego podatku, ponieważ koszty egzekucji opłaty 

podatku przewyższają realny wpływ pieniędzy do budżetu Gminy z tego tytułu. Skarbnik 

Gminy Pani Iwona Krajka dodała, że opłacałoby się wprowadzid ten podatek, gdyby istniała w 

Gminie Straż Miejska, ale w tych okolicznościach nie ma to większego znaczenia. Pan Jacek 

Idzi Kaczmarek stwierdził, że na wsi każdy gospodarz zwolniony jest z podatków za dwa psy, 

osoby po 65 roku życia są zwolnione z podatku, podobnie jak osoby niepełnosprawne. Poza 

tym, nie płaci się za psy pilnujące mienia publicznego. W związku z powyższym, Gmina nie 



3 
 

wprowadza na razie tego podatku. Burmistrz Łabiszyna zaproponował, żeby poprosid 

sołtysów o zebranie informacji na temat psów na wsiach, a do spółdzielni mieszkaniowych, 

do zarządców o sprawdzenie ilości psów.  

Dalsza uchwała jest konsekwencją wniosku Radnego Powiatowego o przeniesienie 

ksiąg wieczystych Gminy Łabiszyn z Sądu Rejonowego w Szubinie do Sądu Rejonowego w 

Żninie. Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że widzi zasadnośd tego 

wniosku, przede wszystkim dlatego, że można byłoby załatwid wszystkie formalności 

urzędowe dotyczące nieruchomości w jednym mieście. Poza tym mieszkaocy nie maja 

jakiegokolwiek połączenia komunikacyjnego z Szubinem.  

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond poinformował, że stosowne pismo w tej 

sprawie Starosta Żnioski wysłał do Ministra Sprawiedliwości, Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego i Prezesa Sądu Okręgowego w Bydgoszczy. 

Kolejna uchwała dotyczy skargi mieszkaoca Łabiszyna na działalnośd Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Łabiszynie. Projekt uchwały mówi, że rozpatrywanie skargi na 

działanie zakładu jako całości nie należy do kompetencji Radny Miejskiej. Rada rozpatruje 

skargi tylko na Dyrektora zakładu. Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond zauważył, że w 

projekcie powinno byd powołanie na inny artykuł Kodeksu Postępowania Administracyjnego 

tzn. skarga, która nie podlega kompetencji Rady Miejskiej, powinna byd przekazana 

właściwemu organowi. W tym przypadku organem właściwym do rozpatrzenia skargi na 

działalnośd ZWiK jest bezpośredni przełożony Zakładu czyli Burmistrz Łabiszyna. Projekt 

uchwały zostanie poprawiony zgodnie z tymi zaleceniami.  

Następna uchwała odnosi się do uznania wniosku mieszkaoca Łabiszyna dotyczącego 

skargi na Burmistrza Łabiszyna za bezzasadny. Obywatel żądał od Rady Miejskiej 

unieważnienia uchwały Nr IX/75/11 z dnia 14 września 2011 roku. Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej wydała opinię w tej sprawie. Członkowie Komisji Rewizyjnej nie dopatrzyli się 

żadnych nowych okoliczności w danej kwestii i nie widzieli podstaw do zmiany lub uchylenia 

wcześniej podjętej uchwały. 

 Następna uchwała dotyczy opinii Rady Miejskiej w sprawie planu ochrony rezerwatu 

przyrody „Ostrów koło Pszczółczyna”. Jest to wynik prośby o zaopiniowanie ze strony 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy. Wcześniej zostało wysłane 

pismo do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z projektem uchwały.  

Na prośbę Przewodniczącego Komisji zostanie dopisany paragraf o tym, kto powinien  

wykonad uchwałę.  

 Kolejne uchwały dotyczą udzielenia bonifikat od sprzedaży lokali mieszkalnych. 

Dotyczy to jednego mieszkania na ulicy Bydgoskiej w Łabiszynie i czterech mieszkao w 

Nowym Dąbiu. Łączna kwota, która trafi do budżetu gminy po udzieleniu bonifikaty 90% na 

te lokale to około 17.000 złotych.  
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Do punktu 5 

  

Burmistrz Łabiszyna powiedział, że na koniec roku może okazad się, że nie będzie 

zadłużeo Urzędu Miejskiego, Zakładu Wodociągów i Kanalizacji. Jedynie większe zadłużenia 

mogą pojawid się w oświacie. Pojawił się problem w ZS w Łabiszynie. Zatwierdzonych zostało 

tam 80 nadgodzin dla nauczycieli, a teraz Urząd zażądał szczegółowej rozpiski i okazało się, 

że jest tych nadgodzin 160. Sprawa jest w trakcie wyjaśniania.  

Burmistrz oświadczył też, że na 2012 rok planowane są inwestycje za około 2.500.000 

złotych.  

8 listopada planowany jest odbiór wodociągu we Władysławowie. Poza tym, prace w 

Nowym Dąbiu przy stacji uzdatniania wody są wykonane w 75%.  

Radny Henryk Buczkowski zapytał o odśnieżanie Gminy Łabiszyn. Burmistrz Pan Jacek 

Idzi Kaczmarek odpowiedział, że zakooczył się przetarg na odśnieżanie. Wygrała go firma z 

Samociążka, gmina Koronowo. Umowa została podpisana na 2 lata. Są też inne zasady 

płacenia za odśnieżania. Teraz Gmina płaci od kilometra, a nie od godziny. Średnio jeden 

kilometr odśnieżania kosztowad będzie około 40 złotych. 

 

   

 

Do punktu 6 

 

Pan Andrzej Hłond podziękował członkom komisji oraz gościom za spotkanie i 

zamknął obrady komisji.  

 

 

 

 

 

Protokołowała Marta Dąbkowska 

Przewodniczący Komisji  

 

 

                                                                                                                     Andrzej Hłond 

 

 


